
5D4N
巴厘岛 + 1晚入住野生动物园

(与狮子共进早餐)
BALI + 1 NIGHT STAY IN SAFARI PARK

(BREAKFAST WITH LION)
Tour Code: BSP-2

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Safari Park Tour
野生动物园之旅
Safari Park Tour
野生动物园之旅

Indonesia
印尼

Jatiluwih Paddy Field
加德路易水稻梯田

Jatiluwih Paddy Field
加德路易水稻梯田

The Blooms Garden
The Blooms 花园

The Blooms Garden
The Blooms 花园

Desa Swing
Desa秋千

Desa Swing
Desa秋千



Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

 Uluwatu Temple

D1 ARRIVAL a BALI (D)

 Ubud Celuk Village 
 Goa Gajah
 Desa Swing (Included Swing) 

 Ubud Market

D2 UBUD b BALI (B/L/D)

 Safari Park Tour
     •  Breakfast with Lion
    •  Elephant Show
    •  Safari Journey (By Shuttle)

    •  Water Play Zone (For Kids only) 

D3 BALI (B/-/D)

 Tanah Lot 
 Jatiluwih Paddy Field 
 Fruit Market
 The Blooms Garden

D4 BALI b TABANAN b BALI
(B/L/D)

D5 BALI a DEPARTURE

 Nusa Dua Water Blow
 Garuda Wisnu Kencana (GWK) 
  Cultural Park
 Free and easy till airport transfer

(B/L)

✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:
★ Balinese Crispy Duck
★ Balinese BBQ Pork Ribs
★ Buffet Breakfast with Lion
★ Chinese Cuisine
★ Paddy Field View Local Restaurant
★ Floating Local Restaurant 
★ TripAdvisor Top Review Local Restaurant

✓ Swiss-Belhotel Tuban or similar class     x 3 Nights
✓ Mara River Safari Lodge or similar class  x 1 Night

BALI

 Uluwatu Temple - built in 11th century and it is one of the oldest and 
most important temples in bali. Uluwatu Temple is a Hindu temple located 
on the cliff bank in south part of Bali peninsula. It is situated on the coral reef 
sordid to sea about 80 meters above the sea level. It is featured by a small 
dry forest which is mostly called by Alas Kekeran (interdict forest) which is 
belong to the temple and dwelt by a lot of monkeys and other animals. 
(Note: Do not bring along any food as the monkeys might “ROB” you).

 Ubud Celuk Village - also known as the traditional village, which selling 
a variety of authentic and artisanal goods by the locals such as unique silk 
scarves, gold and silver handicrafts, handmade crockery, woven bags, 
baskets or hats and many other hand-crafted goods. 

 Goa Gajah - is thought to date back to the 11th century, although relics 
predating this time were found within proximity of the site. The first mention 
of Goa Gajah and the Elephant Cave was in the Javanese poem 
Desawarnana written in 1365.

 Ubud Swing (Included Swing) - enjoy a unique and unforgettable 
swing experience with breath taking views soaring into the sky. In addition, 
there are unique birdcages/nests for everyone to take pictures and check 
in.

 Safari Park - Bali Safari Park Tour is one of the most Bali Activities that 
you can do when on vacation in Bali. One of biggest Safari park in Bali 
island which is offer various types of Animal and wildlife species.

 Tanah Lot Temple - to see the amazing one of the Bali’s most important 
temples, built on top of an island like rock that can be reached during low 
tides. 

 Jatiluwih Paddy Field - offers a beautiful view of contoured rice 
terraces irrigated using an impressive communal water system developed 
by Balinese farmers.

 The Blooms Garden - The beautiful flower garden of The Blooms 
Garden Ulun Danu Bedugul has become the newest destination or tourist 
destination on the island of Bali.This flower garden is laid out and beautifully 
designed, located in the highlands of the mountains so it always feels cool 
and refreshing. 

TABANAN

SCHEDULE

Goa Gajah
象窟寺庙

Goa Gajah
象窟寺庙

Tanah Lot
海神庙

Tanah Lot
海神庙

Jatiluwih Paddy Field
加德路易水稻梯田

Jatiluwih Paddy Field
加德路易水稻梯田



免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

精简行程

Nusa Dua Water Blow
努沙杜瓦观潮

Nusa Dua Water Blow
努沙杜瓦观潮

Uluwatu Temple
乌鲁瓦图断崖庙
Uluwatu Temple
乌鲁瓦图断崖庙

Ubud Market
乌布市集

Ubud Market
乌布市集

观光景点：

第一天 抵达 a 巴厘岛 (晚)

 乌鲁瓦图断崖庙

第二天 乌鲁 b 巴厘岛 (早/午/晚)

 苏卡瓦堤手工中心
 象窟寺廟
 Desa秋千
 乌布市集

第三天 巴厘岛 (早/-/晚)

 野生动物园之旅 

     •  与狮子共进早餐  
     •  大象表演

  •  游园（含游园车）

  •  水上乐园（仅限儿童）

第四天 巴厘岛 b 塔巴南 b 巴厘岛
(早/午/晚)

 海神庙
 加德路易水稻梯田
 水果市集
 The Blooms花园

第五天 巴厘岛 a 回程 (早/午)

 努沙杜瓦观潮
 神鹰广场
 自由活动至送往机场
 

✓ 4 早餐 / 3 午餐 / 4 晚餐

风味餐：
★ 脆皮鸭
★ 烧烤排骨 
★ 与狮子共进早餐
★ 中餐
★ 梯田景色当地餐厅
★ 水上餐厅
★ 猫途鹰平台高点评当地餐厅

✓ 图班瑞士贝尔酒店或同级  x 3 晚
✓ 马拉河远征酒店或同级  x 1 晚

 乌鲁瓦图断崖庙 - 建于十一世纪，是巴厘岛上最 悠久又具代表性的庙宇。

从这里可以观看巴厘岛 做南端，拥有壮丽海洋景观的断崖（情人崖）。

 苏卡瓦提手工中心 - 是巴厘島最著名的的旅游景点，也是具有文化气息的

艺术市場。來这里的遊客会买到許多独特的巴厘岛艺术品，各式货品都有

，例如有绘画作品、银器、雕刻的木制玩偶、小珍奇物品、手工艺品以及

传统手工制品。 

 象窟寺庙 - 1923年由荷兰考古学家发现的象窟，可算是巴利岛最古老的遗

迹之一，历史可追溯到11世纪。巴利无象，这象窟名称的由来众说纷纭，有

一说是因距离昔日有象河之称的SUNGAI PETANU而得名，有人则认为因入

口处守门的恶魔状似象头而得名。

 乌布秋千 - 最热门最火的网红活动-荡秋千！在高耸入云的壮丽 美景，享

受与众不同及令人难忘的荡秋千体验。

 野生动物园 - BALI SAFARI巴厘岛的非洲野生动物园探险是超过一千种神奇

动物的家园，是您体验冒险、乐趣和教育体验的最佳目的地，而不仅仅是

一次野生动物园。 我们的公园拥有 120 多种物种，包括稀有和濒危物种，

如科莫多巨蜥、猩猩、巴厘八哥等。

 海神庙 - 这庙是巴厘岛最重要的印度教庙宇代表,始建于16世纪。该庙 坐落

在海边一块巨大的岩石上，每逢涨潮之时，岩石被海水包围，整 座寺庙与

陆地隔绝，孤绝地立在海水中，只在落潮时才也陆地相连。

巴厘岛

 水稻梯田 - 参观巴厘岛美丽的岛屿，前往其高地，您不能不惊叹于数千

公顷茂密绿色水田的美丽，这些水田从火山上游到下面的深谷，如同从

山边雕刻着。在跨越整个岛屿的许多领域中，TABANAN REGENCY中心

的JATILUWIH水稻梯田是巴厘岛优秀稻田中最好的例子，代表了SUBAK

系统，作为巴厘岛的文化景观。

 THE BLOOMS花园 - 是位于高地的新兴旅遊区，佔地5公頃，享受着

涼爽的空气，新鮮潔淨的空氣以及美麗而壯觀的花园的全景。不僅充滿

了美麗的花朵和觀賞植物，周圍的自然風光也非常迷人。

塔巴南



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 巴厘岛 BALI 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

Indonesia   : +62

印尼   : +62

Indonesia (Bali) - Malaysia is 1 hours 
ahead of Medan.
印尼 (巴厘岛) 标准时差慢马来西亚时间1小时

10,000 IDR = MYR 3.00

10,000 印尼盾 = 马币 3.00

Voltage - 100 V

电压 - 100 伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

Indonesian Rupiah - IDR

印尼盾    - IDR

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.

每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 许多信用卡在印尼都能通行

* Credit card are used widely in Indonesia

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
22℃ - 33℃

A330


